
Дуга је обећање Бога, 

а не симбол "прајда". 

Вратите нам дугу! 

 

За оне који не знају - дуга је знак савеза Бога са људима и свим живим бићима                        

и обећање Бога да више никад неће уништити човечанство потопом: 

Онда Бог рече Ноју и његовим синовима:  

»Ево, склапам свој савез с вама и с вашим потомством после вас,  

и са сваким живим бићем које је с вама – са птицама, стоком и свим дивљим 

животињама, са свим оним што је изашло из лађе с вама – са сваким живим 

створењем на земљи.  

Склапам свој савез с вама: Никада више неће сва жива створења бити истребљена 

водама потопа. Никада више неће потоп затрти земљу.« 

Бог рече: »Ово је знак савеза који склапам с вама и са сваким живим бићем које је                 

с вама, за сва будућа поколења:  

Ставио сам своју дугу у облаке, и она ће бити знак савеза између мене и земље.  

Кад год навучем облаке над земљу, и у облацима се појави дуга, 

сетићу се свога савеза с вама и са сваким живим бићем. И никада више неће воде 

постати потоп да затру сва жива створења.  

Кад год се у облаку појави дуга, видећу је и сетити се вечног савеза између Бога                   

и сваког живог бића на земљи.« 

Бог рече Ноју: »То је знак савеза који сам склопио са свим живим створењима                    

на земљи.« 


